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PROTOKOLL KRETSSTYRET 
 

       KS-møte nr. 6/2022-2024   

       Utsendelsesdato: 17. januar 2023 

       Merknadsfrist: 23. januar 2023 

 

Møtetid: Mandag 9. januar 2023       Møtested: Brynsveien 13 (Teams) 
 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Marcela Montserrat Fonseca Bustos  X   

Nestleder: Frode Jacobsen X   

Medlem: Lars Trælvik X   

Medlem: Hedi-Anne Birkeland  X  

Medlem: Caroline Saastad X            

Medlem: Pia Kristensen Moe X          

Medlem: Karmjit Grewal X            

Ansattes repr.: Rune Hebjerk X   

1. varamedlem: Junjie Cao X   

2. varamedlem: Birgit Opland X   

Generalsekretær: Magne Brekke X   

Seniorrådgiver: Robert Gausen X   
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Audun Eikeland, Nina Aggarwal og Tone Holm Dagsvold fra administrasjonen deltok i hele 

møtet. 

 

Sakliste: 

K-50 Godkjenning- KS-protokoll nr. 5/2022-2024  

K-51 Regnskapsrapport 2022 

K-52 Budsjett 2023  

K-53 Administrasjonen, status og utvikling  

K-54 Samarbeidsavtale med Oslo kommune 

K-55 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

K-56 Strømming fra barne- og ungdomsidretten  

K-57 Medlemsbegrep og medlemsregistrering 

K-58 Arbeid mot idrettstinget 2023 

K-59 Nasjonalpark i Østmarka 

K-60 Møteplan 1.halvår 

K-61 Orienteringssaker 

- Oslo kommunes budsjettforslag 2023 

- Aktiv på dagtid 

- Årets ildsjel 2022 

- Idrett for alle i Oslo  

- Samling for styre og ansatte  

- Møte idrettspresidenten  

- Møte Oslo politidistrikt  

- Idrettsgalla 

 

 

 

 



2 
 

K-50 Protokoll   

KS-protokoll nr. 5/2022-2024. 

 

Vedtak: 

 Protokollen ble godkjent. 

 

 

K-51 Regnskapsrapport 

Generalsekretæren innledet til saken med en gjennomgang av regnskapet per 31. 

desember 2022. Det foreløpige årsregnskapet viser en sunn og god økonomi, uten 

nevneverdige avvik.  

 

Kretsstyret stilte spørsmål omkring oppsettet av regnskapet, og om innholdet i 

enkeltposter. Styret mener regnskapsrapporten har et passende format som informerer 

styret på et tilfredsstillende nivå. 

 

 Vedtak: 

Kretsstyret tok regnskapsrapporten til orientering. 

 

 

K-52  Budsjett 2023 

Generalsekretæren innledet til saken med en gjennomgang av administrasjonens 

forslag til budsjett for 2023. 

  

Vedtak: 

Kretsstyret vedtok budsjett for 2023.  

 

 

K-53  Administrasjonen, status og utvikling  

Generalsekretæren innledet til saken med en orientering om status og planer for 

administrasjonen i OIK, herunder utfordringer med lønns- og pensjonsbetingelser. 

 

Kretsstyret stilte spørsmål, og diskuterte aktuelle saker rundt organisering, vekst i 

arbeidsoppgaver og lønnsproblematikk. 

 

Vedtak: 

Styreleder går i dialog med NIF for å søke klarhet i rammene for lønnsutvikling i OIK. 

 

 

K-54 Samarbeidsavtale med Oslo kommune  

Generalsekretæren innledet til saken med gjennomgang av avtaleforslag fra Oslo 

kommune, Bymiljøetaten om Nabolagsklubb.  

 

Kretsstyret diskuterte fordeler og ulemper ved å inngå en formell samarbeidsavtale 

med Oslo kommune. Kretsstyret ser fordeler med en langsiktig avtale, men av hensyn 

til idrettens autonomi og selvbestemmelse må en slik avtale kunne avsluttes ensidig.  

 

Vedtak: 

Styret ga generalsekretæren fullmakt til å inngå samarbeidsavtale med Oslo kommune 

i samsvar med saksfremlegget og merknader fra møtet. 
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K-55  Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

Generalsekretæren innledet til saken. Det er ikke noe formelt nytt i saken siden forrige 

møte. Saken ligger p.t. i bystyrets finansutvalg, og det er usikkerhet om videre 

behandling. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba generalsekretæren om å følge opp i tråd med 

de merknader som kom frem i møtet. 

 

 

K-56  Strømming fra barne- og ungdomsidretten  

Generalsekretæren innledet til saken. Kretsstyret behandlet sak om temaet i mai 2022 

(K-168) med følgende vedtak: 

- Kretsstyret mener at hensynet til barn og unges deltagelse må vurderes 

nærmere før det eventuelt tillates kamerainstallasjoner på idrettsanlegg i 

Oslo.  

- Styret i OIK imøteser klare retningslinjer fra NIF for filming og publisering 

av aktiviteter i idrettens regi. 

 

Slik saken står mener kretsstyret at konsekvensene av prosjektet ikke er godt nok 

vurdert, og det oppleves utrygghet knyttet til personvern og ansvarsfordeling. Styret 

mener at et system for aktivt samtykke, som kan trekkes tilbake, må legges til grunn. 

 

 

Vedtak: 

- Kretsstyret mener det finnes argumenter som taler både for og imot 

strømming av ungdomsidrett. For mange vil det oppleves spennende og 

motiverende, mens det for andre vil være en ny barriere for deltagelse. 
        

- Kretsstyret mener at hensynet til barn og unges deltagelse ikke er 

tilfredsstillende vurdert, og støtter Oslo kommune i å nekte 

kamerainstallasjoner på idrettsanlegg i Oslo.  
 

- Kretsstyret ber om at norsk idrett sier til nei til fastmonterte kameraer på 

idrettsanlegg, inntil etiske og prinsipielle spørsmål er avklart, som 

vurderinger av barn og unges beste, barrierer for deltagelse, økonomi, 

personvern, effekt på rekruttering og juridisk ansvar. Kretsstyret mener 

også at samtykke skal være behandlingsgrunnlag for behandling av 

personopplysninger, jfr GDPR artikkel 6. 
 

- Kretsstyret ber om at idrettens retningslinjer for strømming av barne- og 

ungdomsidrett revideres, slik at de blir i samsvar med idrettens generelle 

retningslinjer for bilder og video. 

 

  

K-57 Medlemsbegrep og medlemsregistrering 

 Generalsekretæren og Audun Eikeland fra administrasjonen innledet til saken og  

  redegjorde for behovet for å tydeliggjøre medlemsbegrepet i norsk idrett. 
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Kretsstyret ser behovet for å tydeliggjøre medlemsbegrepet for å lette forvaltningen på 

alle nivåer i organisasjonen.  

  

Vedtak: 

Styret ba administrasjonen om å utarbeide sak med forslag basert på saksnotatet og de 

merknader som fremkom i møtet. 

 

 

K-58  Arbeid mot idrettstinget 2023 

 Saken utsettes til neste kretsstyremøte. 

 

 Vedtak: 

 Saken ble utsatt. 

 

 

K-59  Nasjonalpark i Østmarka  

Generalsekretæren innledet til saken. Statsforvalteren har lagt frem forslag til nytt vern 

av Østmarka med tre alternativer for avgrensing av nasjonalpark. 

 

Kretsstyret diskuterte hvordan en nasjonalpark vil ha konsekvenser for utøvelse av 

idrett og friluftsliv.  

 

Vedtak: 

Styret ba generalsekretæren utforme forslag til høringssvar som oversendes AU for 

godkjenning. 

 

 

K-60  Møteplan 1.halvår 2023 

Administrasjonen har lagt frem forslag til møteintervall for kretsstyret første halvår 

2023. Møtedatoene er: 

- 30. januar 

- 14. mars 

- 25. april 

- 23. mai 

- 7. juni 

 

Vedtak:  

 Møteplanen ble vedtatt. 

 

 

K-61  Orienteringssaker  

 

Oslo kommunes budsjettforslag 2023 

Generalsekretæren orienterte kort om resultatet av budsjettprosessen i Oslo kommune. 

 

Aktiv på dagtid  

Generalsekretæren orienterte om endringer i Aktiv på Dagtid. 

 

Årets ildsjel 2022 

 Generalsekretæren orienterte om Oslos kandidat til Årets ildsjel i norsk idrett. 
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Idrett for alle i Oslo  

Generalsekretæren orienterte om status for arbeidet med idrett for alle i Oslo. 

 

Samling for styre og ansatte  

Generalsekretæren orienterte om planene for samlingen for styret og ansatte i mars 

2023. 

 

Møte idrettspresidenten  

Generalsekretæren og styreleder orienterte om gjennomført møte med 

idrettspresidenten i desember. 

 

Møte Oslo politidistrikt  

Generalsekretæren orienterte om gjennomført møte med Oslo politidistrikt i desember. 

 

Idrettsgalla 

Styreleder, nestleder og generalsekretæren orienterte om deltagelse på Idrettsgallaen, 

Hamar 7. – 8. januar 2023. 
 

 


